
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-05-14, § 12 

 
 
 

Tid: 14 maj 2007 kl 16.05 – 16.25 

   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 22 maj 2007 
  

 
 
Joakim Larsson Mustafa Tümtürk 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  
 
Jan Tigerström (m)  
Kerstin Gustavsson (m)  
Helena Bonnier (m)  
Sören Swärd (m)  
Carl Viktor Skårman (m)  
Gulan Avci (fp) 
Emilia Hagberg (mp)  
Mustafa Tümtürk (s)  
Jari Visshed (s)  
 

 
Ersättare 

 Sebastian Carlsson (m)  
Anders Alvebäck (m)  
Per Hallberg (m)  
Christer Mellstrand (c) 
Torkel Tigerschiöld (mp)  
Linda Lindgren (s) tjänstgörande 
Kenneth Nilsson (s) tjänstgörande 
Margareta Malm (s)  
Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 
 

 
 

  
 



  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Bengt Hjelm, Gunnar 
Jensen, Petra Nieto och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren från roteln Thord 
Swedenhammar. 

 
 § 12 

Hur säkrar vi stadens vattennära byggande mot klimathotet? Fråga från Åsa 
Romson (mp) och Torkel Tigerschiöld (mp) 
Dnr M2006-510-02042 
Protokollsutdrag 
 
Exploateringskontoret hade den 27 april 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Exploateringsnämnden godkänner utlåtandet som svar på den ställda 
 frågan. 
 
Yrkanden 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) yrkade bifall till förslag som 
redovisas i bilaga D1. 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt 
kontorets förslag: 
 
Exploateringsnämnden godkänner utlåtandet som svar på den ställda frågan. 
 
Reservation 
Mot beslutet reserverade sig tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) med 
hänvisning till sitt yrkande i bilaga D1. 
 
Särskilt uttalande 
Ett särskilt uttalande avgavs av ledamoten Emilia Hagberg (mp) enligt bilaga D2. 
 
Ersättaryttrande 
Ersättaryttrande avgavs av ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt bilaga D2. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 12, bilaga D1 
 
   Exploateringsnämnden 2007-05-14 
 
   Tillhör ärende nr 12 
 
   Hur säkrar vi stadens vattennära 
   byggande mot klimathotet? Fråga från 
   (mp) 
 
   Lotten von Hofsten (v) 
 
 
 
Förslag till beslut 
Att avslå förslaget och anföra följande:  

Förslaget till svar är en utmärkt redovisning av det nuvarande det nuvarande läget, men 
tyvärr är det långt ifrån nog och Vänsterpartiet anser att det är hög tid att 
exploateringsnämnden tillsätter en utredning som får i uppdrag att utreda effekterna av 
höga vattenstånd i Östersjön. Utredningens uppdrag ska vara att: 

- utreda direkta och indirekta effekter av vattenintrång i Stockholms tunnel- och 
ledningssystem 

- utreda effekten på Stockholms vattenförsörjning och avloppsutsläppsmöjligheter 
vid höga vattenstånd i Östersjön och saltvattenintrång i Mälaren 

- föreslå åtgärder för att på kort sikt förhindra skador och på lång sikt minska 
Stockholmsområdets utsläpp av klimatgaser, inklusive åtgärder för att minska 
trafikens koldioxidutsläpp. 

 
 
 
 
 
 



  

 
   Tillhör § 12, bilaga D2 
 
   Exploateringsnämnden 2007-05-14 
 
   Tillhör ärende nr 12 
 
   Hur säkrar vi stadens vattennära 
   byggande mot klimathotet? Fråga från 
   (mp) 
 
   Emilia Hagberg (mp) 
   Torkel Tigerschiöld (mp) 
 
 
 
 
Särskilt uttalande 
Tack för kompletterande information.  
Vi ser fram emot ökad fokusering på klimatansvaret i allt fler ärenden framöver. Det 
kommer förhoppningsvis bli allt vanligare att exploateringskontoret informerar om de 
olika exploateringarnas grad av klimatneutralitet, vilket vi föreslår i en skrivelse. Den 
informationen ser vi fram emot att få. 
 
Vi delar Vänsterpartiets uppfattning om att klimatförändringarna måste tas på största 
allvar. Staden måste vidta långtgående åtgärder både för att motverka kosekvenserna 
och för att minska utsläppen av växthusgaser. Detta har Miljöpartiet återkommande lagt 
förslag om. 
 
 
 
 
 
 


